
 

 

 

БАШТАНСЬКА  МІСЬКА РАДА  

БАШТАНСЬКОГО  РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ  ОБЛАСТІ 

П Р О Т О К О Л 

від 23 вересня  2020 року № 51   

м. Баштанка 

 LІ  сесія  сьомого   скликання 

Місце проведення: зал міського                  

будинку культури 

Час 10.00 год. 
                                                                         

Всього  обрано  депутатів – 26 

Присутні  на  сесії  міської  ради – 21 (протокол реєстраційного голосування додається). 
       

Головуючий на сесії –   Іван РУБСЬКИЙ, міський голова.    

   

П’ятдесят перша сесія готувалася у відповідності до Закону України «Про доступ 
до публічної інформації». Проєкти рішень органу місцевого самоврядування, яким є 
Баштанська міська рада, розроблені відповідними розпорядниками, інформація 
оприлюднена на офіційному сайті Баштанської міської ради. Проєкти рішень були 
ретельно розглянуті на спільному засіданні постійних комісій. Усі пропозиції та 
рекомендації враховано. 
     Окрім цього, депутати також отримали проєкти рішень на руки на паперових носіях.  
 

В роботі сесії взяли участь: 
- Володимир ДРАГУНОВСЬКИЙ – перший заступник міського голови; 
- Світлана ЄВДОЩЕНКО – заступник міського голови з питань діяльності 

виконавчих органів ради; 
- Лариса КОНОНЕНКО – керуюча справами виконавчого комітету; 
- Анатолій КАРДАШОВ – директор КП «Добробут»; 
- Микола ГЕРАСИМЛЮК – інженер з техніки безпеки КП «Міськводоканал»; 

- Андрій ЄСИПЕНКО – в.о.начальника КО «Правопорядок»; 
- Валентина КЛИМИК – т.в.о.  старости с.Добре; 
- Олена ЗОЛОТУХІНА – т.в.о. старости с.Христофорівка; 
- Олександр ХАЛАБУДА  -   т.в.о старости с.Піски; 
- Микола ЛУЦЕНКО - т.в.о старости с.Плющівка; 
- Світлана ЧУХАРЕНКО - староста с.Новоєгорівка; 

- Світлана ЧЕРНОВА - т.в.о старости с.Новосергіївка; 
- Людмила РОШИОР – т.в.о.старости с.Новопавлівка; 

- Павло МОЛОДЕЦЬКИЙ – т.в.о. старости с.Новоіванівка; 

- Олег ВОЛОВИЧ – т.в.о. старости с. Явкине; 
- Ганна ЗЕРКАЛІНА – начальник відділу освіти, молоді та спорту; 
- Світлана БЕРЕЗОВСЬКА – начальник відділу розвитку культури і туризму; 
- Антоніна ЗАВОРОТНЮК  – директор МІРЦ; 
- Працівники виконавчого апарату міської ради. 

 

         Головуючий на сесії Іван РУБСЬКИЙ, міський голова запропонував депутатам 
провести реєстраційне голосування. 
 



         Проведено реєстраційне голосування. 
         Зареєструвались 21 депутат та міський голова. 

 

       Згідно з пунктом 11 статті 46 Закону України «Про місцеве самоврядування в 
Україні», сесія міської  ради  є  повноважною, якщо  в  її  пленарному засіданні  бере  
участь  більше  половини  депутатів  від  загального  складу  ради. Міський голова 
оголосив про відкриття сесії. 

      

 (Лунає  Державний  Гімн  України) 
   

        Головуючий на сесії запропонував обрати секретаріат у кількості трьох депутатів: 
 

Алевтина СЕМЕЛІТ, від політичної партії «Нова держава», 
Зінаїда ЧЕРНОВА, від політичної партії «Відродження», 
Тетяна СОТНІКОВА, від політичної партії «Відродження». 
  

Міська рада затвердила склад секретаріату. 
Підсумки голосування: 
 «ЗА» -21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 
 

        Також, головуючий на сесії вніс пропозицію обрати лічильну комісію у кількості 
трьох депутатів: 
Лідія ЗАБОЛОТНЯ, від політичної партії «Батьківщина», 
Ганна ЗЮЗЬКО, від політичної партії «Європейська солідарність», 

Віталій ГРИЦЮК, від політичної партії  «Народний Фронт». 
 

Міська рада затвердила склад лічильної комісії.                                   
 Підсумки голосування: 
 «ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 
 

Головуючий на сесії міський голова Іван РУБСЬКИЙ оголосив про надходження 
до  міської ради наступних депутатських запитів: 

- від депутата міської ради Лідії ЗАБОЛОТНЬОЇ щодо продажу земельної ділянки 
за адресою: м.Баштанка, вул.Героїв Небесної Сотні, 59; 

- від депутата міської ради Лідії ЗАБОЛОТНЬОЇ щодо внесення доповнень до 
переліку земельних ділянок для продажу прав оренди на них на земельних торгах. 
 

Виступив Дмитро РАЄВСЬКИЙ, депутат міської ради, який вніс депутатське 
звернення щодо розгляду заяви голови ФГ «ЄВМ» про скасування рішення міської ради 
від 30.09.2020 року в частині вилучення землі члена ФГ Свердлика М.І.  

   

Головуючий на сесії міський голова Іван РУБСЬКИЙ поставив на голосування  
включення депутатських  запитів та звернення до порядку денного LІ сесії міської ради. 

 

Підсумки голосування: 
 «ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 

 

Головуючий на сесії міський голова Іван РУБСЬКИЙ оголосив порядок денний 
та регламент роботи п’ятдесят першої сесії міської ради і запропонував проголосувати за 
його затвердження в цілому з урахуванням депутатських запитів. 

Підсумки голосування: 
 «ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 

 

 

 



ПОРЯДОК  ДЕННИЙ 

п’ятдесят першої  сесії міської ради  сьомого скликання: 
 

1. Про затвердження звіту про виконання міського бюджету Баштанської 
міської ради та використання коштів резервного фонду непередбачених видатків за 
січень-вересень 2020 року. 

Інформує: Світлана ЄВДОЩЕНКО, заступник міського голови з питань 
діяльності виконавчих органів ради 

2. Про внесення змін до міського бюджету Баштанської міської ради на 2020 рік.  
Інформує: Світлана ЄВДОЩЕНКО, заступник міського голови з питань 

діяльності виконавчих органів ради 
 

3. Про затвердження Положення про відділ «Центр надання адміністративних 
послуг» виконавчого комітету Баштанської міської ради. 

Інформує: Лариса КОНОНЕНКО, керуюча справами виконавчого 
комітету міської ради 

4. Про затвердження Положення про сектор з соціальних питань виконавчого 
комітету Баштанської міської ради. 

Інформує: Лариса КОНОНЕНКО, керуюча справами виконавчого 
комітету міської ради 

5. Про внесення змін до Положення про звання «Почесний громадянин 
Баштанської об'єднаної територіальної громади», затвердженого рішенням міської 
ради від 22 грудня 2017 року №21. 

Інформує: Людмила ЛУЦЕНКО, секретар міської ради 
 

6. Про надання згоди на  безоплатне прийняття індивідуально визначеного 
майна з балансу Комунального закладу «Центр фінансово-статистичного 
моніторингу, матеріально-технічного та інформаційного забезпечення освітніх 
закладів» Миколаївської обласної  ради зі спільної власності територіальних громад 
сіл, селищ, міст Миколаївської області у комунальну власність об’єднаної 
територіальної громади Баштанської міської ради. 

Інформують: Ганна ЗЕРКАЛІНА, начальник відділу освіти, молоді і спорту 

Антоніна ЗАВОРОТНЮК, директор МІРЦ 
 

7. Про внесення змін до структури відділу освіти, молоді та спорту виконавчого 
комітету Баштанської міської ради та створення КУ «Центр  професійного 
 розвитку  педагогічних працівників Баштанської міської ради Баштанського 
району Миколаївської області» 

Інформує: Ганна ЗЕРКАЛІНА, начальник відділу освіти, молоді і спорту 

8. Про внесення змін до рішення Баштанської міської ради від 27 лютого 2017 
року № 10 «Про створення відділу розвитку культури і туризму виконавчого 
комітету Баштанської міської ради Миколаївської області».  

Інформує: Світлана БЕРЕЗОВСЬКА, начальник відділу розвитку 
культури і туризму  

 

9. Про внесення змін до рішення міської ради від 12.02.2019 року №14 «Про 
затвердження структури комунальної установи «Баштанський міський інклюзивно-

ресурсний центр Баштанської міської ради Баштанського району Миколаївської 
області». 

Інформує: Антоніна ЗАВОРОТНЮК, директор МІРЦ 
 

10. Про погодження придбання нежитлового приміщення (банку) в місті 
Баштанка. 



Інформує: Ольга СИТНІК, начальник юридичного відділу  
 

11. Про застосування Типових правил благоустрою території населеного пункту. 
Інформує: Ольга СИТНІК, начальник юридичного відділу 

 

12. Про безоплатне прийняття об’єктів, що є спільною власністю територіальних 
громад міста, сіл Баштанського району у комунальну власність об’єднаної 
територіальної громади Баштанської міської ради (транспортні засоби). 

Інформує: Юрій ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 

 

13. Про внесення змін до Переліку об’єктів комунальної власності Баштанської 
міської ради, затвердженого рішенням міської ради від 30 липня 2020 року №12. 

Інформує: Юрій ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 

 

14. Про визначення Переліків першого та другого типу об’єктів, що перебувають 
у комунальній власності об’єднаної територіальної громади Баштанської міської 
ради та умов передачі їх в оренду. 

Інформує: Юрій ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 

 

15. Про безоплатне прийняття об’єктів, що є спільною власністю територіальних 
громад міста, сіл Баштанського району у комунальну власність об’єднаної 
територіальної громади Баштанської міської ради. 

Інформує: Юрій ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 

 

16. Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо зміни цільового 
призначення земельної ділянки Баштанської парафії Українській православній 
церкві  

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних відносин 
та охорони навколишнього середовища 

 

17. Про відмову в наданні дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського 
господарства. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних відносин 
та охорони навколишнього середовища 

 

18. Про депутатський запит депутата міської ради Лідії ЗАБОЛОТНЬОЇ щодо 
продажу земельної ділянки за адресою: м.Баштанка, вул.Героїв Небесної Сотні, 59.  

Інформує: Лідія ЗАБОЛОТНЯ,  депутат міської ради 

Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних відносин 
та охорони навколишнього середовища 

 

19. Про депутатський запит депутата міської ради Лідії ЗАБОЛОТНЬОЇ щодо 
внесення доповнень до переліку земельних ділянок для продажу прав оренди на них 
на земельних торгах. 



Інформує: Лідія ЗАБОЛОТНЯ,  депутат міської ради 

Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних відносин 
та охорони навколишнього середовища 

 

20. Про депутатське звернення депутата міської ради Дмитра РАЄВСЬКОГО 

щодо розгляду заяви голови ФГ «ЄВМ» про скасування рішення міської ради від 
30.09.2020 року в частині вилучення землі члена ФГ Свердлика М.І. 

Інформує: Дмитро РАЄВСЬКИЙ,  депутат міської ради 

Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних відносин 
та охорони навколишнього середовища 

 

1.СЛУХАЛИ:  
Про затвердження звіту про виконання міського бюджету Баштанської міської ради 
та використання коштів резервного фонду непередбачених видатків за січень-

вересень 2020 року. 
Доповідала: Світлана ЄВДОЩЕНКО, заступник міського голови з питань 

діяльності виконавчих органів ради 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 1  додається) 
 

2.СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до міського бюджету Баштанської міської ради на 2020 рік.  

Доповідала: Світлана ЄВДОЩЕНКО, заступник міського голови з питань 
діяльності виконавчих органів ради 

      Доповідач проінформувала про додаткові зміни, які пропонується внести до проєкту  
рішення, а саме: 
-зменшити видатки, передбачені на виготовлення проєктно- кошторисної документації на 
будівництво промислового парку на суму 350,0 тис.грн.;  
-збільшити обсяг субвенції районному бюджету на проведення розрахунків по 
енергоносіям центральній районній лікарні на суму – 350,0 тис.грн.; 
-збільшити видатки на заміну автоматики на котлах в приміщенні військомату та 
закупівлю будівельних матеріалів для поточного ремонту приміщення на суму 25,0 
тис.грн.; 
-збільшити видатки на покращення матеріально-технічної бази  Плющівського будинку 
культури на суму 42,5 тис.грн (придбання меблів), за рахунок економії коштів фонду 
оплати праці; 
-збільшити  видатки на суму 44,1 тис. грн, на придбання сервера для забезпечення 
функціонування системи електронного документообігу. 
 

ВИСТУПИЛИ: 
Тетяна СОТНІКОВА, депутат міської ради, яка наголосила на необхідності виділення 
коштів для розчистки шахтних колодязів в с.Новосергіївка. Попередня вартість таких 
робіт складає 65,0 тис.грн. 
 

Микола ГЕРАСИМЛЮК, інженер з техніки безпеки КМ «Міськводоканал», який 
проінформував, що працівниками КП дане питання вже вивчалося. На території села є 
два шахтних колодязя, документів щодо їх глибини немає. За попередніми даними один із 
шахтних колодязів містить до 5 метрів мулу. Власними силами КП «Міськводоканал» не 
може виконати роботи по розчистці колодязів. І в разі наявності коштів буде 
запрошуватись спеціалізоване підприємство з  м.Миколаєва.  
 



Головуючий на сесії міський голова Іван РУБСЬКИЙ запропонував надати протокольне 
доручення  відділу житлово-комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності, фінансовому відділу та КП 
«Міськводоканал» зробити прорахунки щодо обсягу необхідних коштів для розчищення 
шахтних колодязів, та завершення робіт з прокладання труб водогонів в селах 
Новосергіївка, Новопавлівка та Явкине, з метою передбачення відповідних коштів в 
міському бюджеті на 2021 рік. 
 

Світлана БЕРЕЗОВСЬКА, начальник відділу розвитку культури та туризму, яка 
наголосила на необхідності затвердити документи, що свідчать про проведення 
ремонтних робіт автобусу MERCEDES SPRINTER  ВЕ 98-27 ВХ  до 19.10.2018 року ФОП 
Сербіним Сергієм Олександровичем ідентифікаційний номер 2797023219, в сумі 35413,00 

грн. та провести розрахунок із підрядником на підставі акту звірки та підтверджуючих 
документів.  
     В ході обговорення депутати міської ради дійшли згоди та надали доручення 
начальнику відділу розвитку культури і туризму щодо проведення ремонтних робіт 
автобусу MERCEDES SPRINTER  ВЕ 98-27 ВХ  до 19.10.2018 року ФОП Сербіним 
Сергієм Олександровичем ідентифікаційний номер 2797023219, в сумі 35413,00 грн. та 
провести розрахунок із підрядником на підставі акту звірки та підтверджуючих 

документів.  
 
    

Проведено голосування з урахуванням змін та доручень:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 2  додається) 
 

3.СЛУХАЛИ:  
Про затвердження Положення про відділ «Центр надання адміністративних послуг» 
виконавчого комітету Баштанської міської ради. 

Доповідала: Лариса КОНОНЕНКО, керуюча справами виконавчого 
комітету міської ради 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 3  додається) 
 

4.СЛУХАЛИ:  
Про затвердження Положення про сектор з соціальних питань виконавчого 
комітету Баштанської міської ради. 

Доповідала: Лариса КОНОНЕНКО, керуюча справами виконавчого 
комітету міської ради 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 4  додається) 
 

5.СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до Положення про звання «Почесний громадянин Баштанської 
об'єднаної територіальної громади», затвердженого рішенням міської ради від 22 
грудня 2017 року №21. 

Доповідала: Людмила ЛУЦЕНКО, секретар міської ради 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  



«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 5  додається) 
 

6.СЛУХАЛИ:  
Про надання згоди на  безоплатне прийняття індивідуально визначеного майна з 
балансу Комунального закладу «Центр фінансово-статистичного моніторингу, 
матеріально-технічного та інформаційного забезпечення освітніх закладів» 
Миколаївської обласної  ради зі спільної власності територіальних громад сіл, 
селищ, міст Миколаївської області у комунальну власність об’єднаної 
територіальної громади Баштанської міської ради. 

Доповідали: Ганна ЗЕРКАЛІНА, начальник відділу освіти, молоді і спорту 

Антоніна ЗАВОРОТНЮК, директор МІРЦ 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 6  додається) 
 

7.СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до структури відділу освіти, молоді та спорту виконавчого 
комітету Баштанської міської ради та створення КУ «Центр  професійного 
 розвитку  педагогічних працівників Баштанської міської ради Баштанського 
району Миколаївської області» 

Доповідала: Ганна ЗЕРКАЛІНА, начальник відділу освіти, молоді і спорту 

      Головуючий на сесії міський голова Іван РУБСЬКИЙ, проінформував, що вході 
обговорення на спільному засіданні постійних комісій депутатами було рекомендовано 
внести зміни до проекту рішення, а саме: 
-перший пункт рішення викласти в такій редакції: «Створити комунальну установу 
«Центр професійного розвитку педагогічних працівників Баштанської міської ради 
Баштанського району Миколаївської області»; 
-другий пункт рішення викласти в такій редакції: «Внести зміни до структури та штатної 
чисельності відділу освіти, молоді та спорту виконавчого комітету Баштанської міської 
ради, затверджених рішенням Баштанської міської ради  від 26.04.2019 року № 16 «Про 
депутатський запит депутата міської ради Онищука В.І. про внесення змін до структури 
відділу освіти, молоді та спорту виконавчого комітету Баштанської міської ради», у зв’язку з 
реорганізацією структурного підрозділу «Методичний кабінет», шляхом виведення зі  
структури відділу освіти, молоді та спорту виконавчого комітету Баштанської міської 
ради структурного підрозділу  Методичний кабінет (завідувач методичним кабінетом-1 

од.,  методист – 3 од.) з 31 грудня 2020 року.» 

-решту пунктів виключити з проєкту рішення та направити Положення про комунальну 
установу «Центр  професійного  розвитку  педагогічних працівників Баштанської міської 
ради Баштанського району Миколаївської області» на доопрацювання з метою 
доповнення Положення пунктами щодо ведення працівниками центру методичної роботи. 

 

Проведено голосування з урахуванням озвучених змін.  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 7  додається) 
 

8.СЛУХАЛИ:  



Про внесення змін до рішення Баштанської міської ради від 27 лютого 2017 року № 
10 «Про створення відділу розвитку культури і туризму виконавчого комітету 
Баштанської міської ради Миколаївської області».  

Доповідала: Світлана БЕРЕЗОВСЬКА, начальник відділу розвитку 
культури і туризму  

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 8  додається) 
9.СЛУХАЛИ:  

Про внесення змін до рішення міської ради від 12.02.2019 року №14 «Про 
затвердження структури комунальної установи «Баштанський міський інклюзивно-

ресурсний центр Баштанської міської ради Баштанського району Миколаївської 
області». 

Доповідала: Антоніна ЗАВОРОТНЮК, директор МІРЦ 

 

        Головуючий на сесії міський голова Іван РУБСЬКИЙ, проінформував, що вході 
обговорення на спільному засіданні постійних комісій депутатами було рекомендовано 
внести зміни до проекту рішення, а саме: передбачити, що введення додаткової штатної 
одиниці водія до структури здійснювати в межах затвердженого фонду оплати праці.  
Проведено голосування з урахуванням змін.  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 9  додається) 
 

10.СЛУХАЛИ:  
Про погодження придбання нежитлового приміщення (банку) в місті Баштанка. 

Доповідала: Ольга СИТНІК, начальник юридичного відділу  
        Головуючий на сесії міський голова Іван РУБСЬКИЙ, проінформував, що вході 
обговорення на спільному засіданні постійних комісій депутати не дійшли згоди щодо 
даного проекту рішення, наголосили, що придбання цього приміщення наразі не на часі, 
враховуючи при  цьому відсутність коштів в міському бюджет на ці видатки.  
Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 0, «ПРОТИ» - 11, «УТРИМАЛИСЬ» -10, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення не прийнято) 

 

11.СЛУХАЛИ:  
Про застосування Типових правил благоустрою території населеного пункту. 

Доповідала: Ольга СИТНІК, начальник юридичного відділу 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 10  додається) 
 

12.СЛУХАЛИ:  
Про безоплатне прийняття об’єктів, що є спільною власністю територіальних 
громад міста, сіл Баштанського району у комунальну власність об’єднаної 
територіальної громади Баштанської міської ради (транспортні засоби). 



Доповідав: Юрій ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 11  додається) 
 

13.СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до Переліку об’єктів комунальної власності Баштанської міської 
ради, затвердженого рішенням міської ради від 30 липня 2020 року №12. 

Доповідав: Юрій ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 12  додається) 
 

14.СЛУХАЛИ:  
Про визначення Переліків першого та другого типу об’єктів, що перебувають у 
комунальній власності об’єднаної територіальної громади Баштанської міської ради 
та умов передачі їх в оренду. 

Доповідав: Юрій ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 

 

           Головуючий на сесії міський голова Іван РУБСЬКИЙ, проінформував, що вході 
обговорення на спільному засіданні постійних комісій депутатами було рекомендовано 
внести зміни до проєкту рішення, а саме:  додаток 2 до проєкту рішення «Перелік другого 
типу об'єктів, що перебувають у комунальній власності об'єднаної територіальної 
громади Баштанської міської ради та підлягають передачі в оренду без проведення 
аукціону» доповнити такими об’єктами: приміщення будівлі центру реабілітації 
"Калина", нежитлове приміщення об’єкту стаціонарного відділення для постійного 
проживання одиноких непрацездатних громадян, адмінприміщення по вулиці Ювілейна, 
68. 
 

Проведено голосування з урахуванням змін:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 13  додається) 
 

15.СЛУХАЛИ:  
Про безоплатне прийняття об’єктів, що є спільною власністю територіальних 
громад міста, сіл Баштанського району у комунальну власність об’єднаної 
територіальної громади Баштанської міської ради. 

Доповідав: Юрій ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 14  додається) 
 

16.СЛУХАЛИ:  



Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо зміни цільового призначення 
земельної ділянки Баштанської парафії Української православної церкви  

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 15  додається) 
 

 
 

17.СЛУХАЛИ:  
Про відмову в наданні дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського господарства. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 16  додається) 
 

18.СЛУХАЛИ:  
Про депутатський запит депутата міської ради Лідії ЗАБОЛОТНЬОЇ щодо продажу 
земельної ділянки за адресою: м.Баштанка, вул.Героїв Небесної Сотні, 59.  

Доповідали: Лідія ЗАБОЛОТНЯ,  депутат міської ради 

Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

       Головуючий на сесії міський голова Іван РУБСЬКИЙ, проінформував, що в ході 
обговорення на спільному засіданні постійних комісій депутатами було рекомендовано:       
-підтримати депутатський запит депутата міської ради Лідії Заболотньої щодо продажу 
земельної ділянки за адресою: м.Баштанка, вул. Героїв Небесної Сотні,59; 

-затвердити, згідно з висновком суб'єкта оціночної діяльності про ринкову вартість 
об'єкта оцінки - вартість забудованої земельної ділянки площею 0,0402 га, яка 
розташована за адресою: м. Баштанка, Миколаївської області, вул. Героїв Небесної Сотні, 
59, для розміщення та обслуговування будівель торгівлі, яка на дату оцінки 31.07.2020 
року складає 35 468 (тридцять п’ять тисяч чотириста шістдесят вісім) грн. 00 коп.;  
-продати громадянці України Сухарь Надії Костянтинівні земельну ділянку за 
кадастровим номером земельної ділянки - 4820610100:01:051:0029 загальною площею 
0,0402 га, за 35 468 (тридцять п’ять тисяч чотириста шістдесят вісім) грн. 00 коп. (без 
ПДВ) для розміщення та обслуговування будівель торгівлі, яка знаходиться в м. 
Баштанка Миколаївської області, по вул. Героїв Небесної Сотні, 59, на якій розташована 
будівля, що перебуває у власності Сухарь Надії Костянтинівни.  
 

Проведено голосування за підтримку депутатського запиту:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 17  додається) 
 

19.СЛУХАЛИ:  
Про депутатський запит депутата міської ради Лідії ЗАБОЛОТНЬОЇ щодо внесення 
доповнень до переліку земельних ділянок для продажу прав оренди на них на 
земельних торгах. 



Доповідали: Лідія ЗАБОЛОТНЯ,  депутат міської ради 

Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

     Головуючий на сесії міський голова Іван РУБСЬКИЙ, проінформував, що 
вході обговорення на спільному засіданні постійних комісій депутатами було 
рекомендовано: 
- підтримати депутатський запит депутата міської ради Лідії Заболотньої щодо внесення 
доповнень до переліку земельних ділянок для продажу прав оренди на них на земельних 
торгах; 

- відділу з питань містобудування, архітектури, містобудівного кадастру та цивільного 
захисту, відділу з питань земельних відносин та охорони навколишнього середовища 
вивчити питання щодо можливості продажу прав оренди на земельну ділянку для 
подальшої забудови в центрі міста по вулиці Ювілейній (біля центральної аптеки) та 
проінформувати на черговій сесії міської ради. 
 

Проведено голосування за підтримку депутатського запиту:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 18  додається) 
 

20.СЛУХАЛИ:  
Про депутатське звернення депутата міської ради Дмитра РАЄВСЬКОГО щодо 
розгляду заяви голови ФГ «ЄВМ» про скасування рішення міської ради від 
30.09.2020 року в частині вилучення землі члена ФГ Свердлика М.І. 

Доповідали: Дмитро РАЄВСЬКИЙ,  депутат міської ради 

Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

ВИСТУПИЛИ:  
Людмила ЛУЦЕНКО, яка запропонувала по даному зверненню надати протокольне 
доручення відділу з питань земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

щодо законності перегляду рішення міської ради та надання відповіді заявнику. 

     

Проведено голосування за протокольне доручення:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

 

   Міський голова Іван РУБСЬКИЙ наголосив на тому, що  всі питання порядку 
денного  п’ятдесят першої   сесії міської ради сьомого  скликання, які винесено на 
розгляд депутатів, розглянуто та  затверджено. 

Подякував всьому депутатському корпусу, виконавчому комітету та працівникам 
апарату міської ради за плідну та наполегливу роботу, вміння йти на компроміси і 
приймати виважені рішення на користь всієї об’єднаної територіальної громади. 

Зауважив, що чотири роки каденції були напруженими та складними, але плідними 
і цікавими водночас.  Депутатський корпус та керівництво міської ради обʼєднали  
зусилля заради досягнення спроможності та розквіту громади.  Висловив сподівання, що 
Баштанська громада завдяки обʼєднанню  зусиль та поступовому руху вперед обов’язково 
завжди буде успішною, зручною для життя та комфортною для кожного її мешканця.   

Головуючий на сесії міський голова Іван РУБСЬКИЙ оголосив подяку 
Баштанської міської ради: 

 

ГРИЦЮКУ Віталію Анатолійовичу, голові постійної комісії міської ради з питань 
соціального захисту, медицини, торгівлі,  побутового обслуговування, освіти, культури, 
спорту, молодіжної політики, духовності, законності, захисту прав громадян, 



депутатської діяльності  та  етики, за вагомий особистий внесок у становлення та 
розвиток Баштанської об’єднаної територіальної громади, сумлінне виконання обов’язків 
голови постійної депутатської комісії та активну громадську позицію; 
ЖИГАЛКІНУ Петру Івановичу, голові постійної комісії міської ради з питань 
агропромислового комплексу, земельних ресурсів, благоустрою та  екології, за вагомий 
особистий внесок у становлення та розвиток Баштанської об’єднаної територіальної 
громади, сумлінне виконання обов’язків голови постійної депутатської комісії та активну 
громадську позицію; 
ЗАБОЛОТНІЙ Лідії Іванівні, голові постійної комісії міської ради з питань транспорту, 
зв’язку, промисловості, будівництва, житлово - комунального  господарства, приватизації 
та власності, за вагомий особистий внесок у становлення та розвиток Баштанської 
об’єднаної територіальної громади, сумлінне виконання обов’язків голови постійної 
депутатської комісії та активну громадську позицію; 
ЗЮЗЬКО Ганні Станіславівні, депутатці міської ради сьомого скликання, за сумлінне 
виконання депутатських повноважень та активну працю в робочих органах сесії міської 
ради; 
ЛУЦЕНКО Людмилі Іванівні, секретарю міської ради, депутатці міської ради сьомого 
скликання, за сумлінне виконання депутатських повноважень, організацію та проведення  
постійних комісій та пленарних засідань міської ради; 
ОНИЩУКУ Володимиру Івановичу, голові постійної комісії міської ради з питань 
планування, бюджету, фінансів, економіки, інвестицій та регуляторної політики, за 
вагомий особистий внесок у становлення та розвиток Баштанської об’єднаної 
територіальної громади, сумлінне виконання обов’язків голови постійної депутатської 
комісії та активну громадську позицію; 
ЛУЦЕНКУ Миколі Олексійовичу, тимчасово виконуючому обов’язки старости сіл 
Плющівка, Новогеоргіївка, Шляхове, Отрадне, члену виконавчого комітету, за сумлінне 
виконання наданих повноважень та активну розбудову старостинського округу; 
СОТНІКОВІЙ Тетяні Василівні, депутатці міської ради сьомого скликання, за сумлінне 
виконання депутатських повноважень та активну працю в робочих органах сесії міської 
ради; 

ТАРАНКОВІЙ Світлані Володимирівні, депутатці міської ради сьомого скликання, за 
сумлінне виконання депутатських повноважень та активну працю в робочих органах сесії 
міської ради; 
ФІГУРІ Ларисі Володимирівні, найактивнішій депутатці міської ради сьомого 
скликання, яка згуртувала своїх виборців для неодноразового здобуття перемоги у 
«Бюджеті участі» та залучення додаткових коштів для реалізації  громадських проєктів та 
ініціатив.  
 

Депутатів міської ради та запрошених до участі сесії із завершенням каденції привітали 
художні колективи та аматори народного мистецтва міського будинку культури.  

 

Головуючий на сесії міський голова Іван РУБСЬКИЙ, оголосив про закриття  
сесії.  

 

(Лунає Державний гімн України) 
 

 

Міський голова                                                                              Іван РУБСЬКИЙ 

 

 

Протокол вела: начальник 

відділу  організаційно- кадрової 
роботи та контролю                                                                      Юлія ГЛАДКА                                


